

សូមធ្វើការផ្លាស់ប្តូរ

ការផ្លាស់ប្តូរដែលធ្វើឱ្យជីវិតកាន់តែប្រសើរ!

ក្លាយជាអ្នកប្រឹក្សា ឬគ្រូពេទ្យផ្នែកបញ្ហាប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន

ហេតុអ្វីចាប់ផ្តើមពេលនេះ ?

នៅរៀងរាល់ប្រាំបីនាទី មានមនុស្សម្នាក់នៅសហរដ្ឋអាមេរិកបានស្លាប់ដោយសារការប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀនហួសកម្រិតដោយអចេតនា។ ការប្រើប្រាស់គ្រឿងស្រវឹង និងគ្រឿងញៀនបន្តកើនឡើងឥតឈប់ឈរ។

តើការញៀនគ្រឿងស្រវឹង និងថ្នាំញៀនជាកង្វល់ចំពោះសុខភាពសាធារណៈដែរឬទេ ?

ពិតមែនហើយ មានពលរដ្ឋច្រើនណាស់ដែលមិនបានទទួលការថែទាំដែលខ្លួនត្រូវការ ប៉ុន្តែយើងដឹងថា ការព្យាបាលមានប្រសិទ្ធភាពធ្វើឱ្យអ្នករងគ្រោះជាសះស្បើយឡើងវិញ។

នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈ Los Angeles កំពុងស្វែងរកបុគ្គលដែលមានការយកចិត្តទុកដាក់ និងការប្តេជ្ញាចិត្តដើម្បីក្លាយជាអ្នកប្រឹក្សា និងគ្រូពេទ្យផ្នែកព្យាបាលបញ្ហាប្រើប្រាស់សារធាតុញៀននៅក្នុងអង្គការដៃគូណាមួយក្នុងចំណោមអង្គការដៃគូជាង 200 នៅទូទាំង Los Angeles។

អ្នកប្រឹក្សាបញ្ហាប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន

អ្នកប្រឹក្សាបញ្ហាប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន (SUD) ធ្វើការប្រឹក្សាជាក្រុម ឬជាលក្ខណៈបុគ្គល ទទួលបានចុះឈ្មោះ និងសេវាផ្សេងៗទៀត ហើយជាផ្នែកដ៏សំខាន់នៃដំណើរការព្យាបាល និងជាសះស្បើយឡើងវិញ។

ក្នុងនាមជាអ្នកពិគ្រោះយោបល់ម្នាក់ ជំនាញ និងសមត្ថភាពរបស់អ្នករួមចំណែកធ្វើឱ្យក្រុមមានកិច្ចសហការ និងភាពច្នៃប្រឌិតក្នុងការដោះស្រាយវិបត្តិ SUD នៅតំបន់ Los Angeles នេះ។

សូមចុចត្រង់នេះដើម្បីស្វែងយល់អំពីរបៀបដែលអ្នកអាចក្លាយជាអ្នកប្រឹក្សាបញ្ហាប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន។

គ្រូពេទ្យផ្នែកព្យាបាលបញ្ហាប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន

គ្រូពេទ្យផ្នែកព្យាបាលបញ្ហាប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន (SUD) វាយតម្លៃ និងធ្វើវាគីនិច្ច័យ បញ្ហាប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន ពិនិត្យផែនការព្យាបាល និងសហការជាមួយក្រុមប្រឹក្សាយោបល់ និងបុគ្គលិកវិជ្ជាជីវៈ SUD ផ្សេងៗទៀត។

ក្នុងនាមជាគ្រូពេទ្យមានអាជ្ញាប័ណ្ណម្នាក់ ទឹកចិត្ត និងជំនាញរបស់អ្នកនឹងកសាងទំនាក់ទំនងវិជ្ជាព្យាបាលជំងឺ និងផ្លាស់ប្តូរការរស់នៅរបស់បុគ្គល និងគ្រួសារដោយដោះស្រាយឥទ្ធិពលស្មុគស្មាញផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ ឥរិយាបថ និងសង្គមពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន។

សូមចុចត្រង់នេះដើម្បីស្វែងយល់អំពីរបៀបដែលអ្នកអាចក្លាយជាគ្រូពេទ្យផ្នែកព្យាបាលបញ្ហាប្រើប្រាស់សារធាតុញៀនដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ។

ចូលរួមជាមួយផ្នែកមានការរីកចម្រើនដែលពោរពេញដោយអាជីពវិជ្ជាជីវៈ និងឱកាស។

ការងាររបស់អ្នកប្រឹក្សាយោបល់ផ្នែកប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន បញ្ហាឥរិយាបថ និងសុខភាពផ្លូវចិត្តត្រូវបានព្យាករណ៍ថានឹងមានការកើនឡើង 23% ចាប់ពីឆ្នាំ 2016 ដល់ 2026 ដែលលឿនជាងកម្រិតមធ្យមសម្រាប់ការងារទាំងអស់ - ការិយាល័យស្ថិតិការងារ។

សូមបោះជំហានដំណាក់កាលដំបូងឆ្ពោះទៅរកវិជ្ជាជីវៈការងារជាទីពេញចិត្ត!

សូមចុចត្រង់នេះដើម្បីមើលបញ្ជីកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាល និងសាលាដែលមានការទទួលស្គាល់។
សូមចុចត្រង់នេះដើម្បីស្វែងរក និងដាក់ពាក្យធ្វើការនៅមណ្ឌលព្យាបាល SUD ទូទាំងតំបន់ Los Angeles។
សូមចូលមើល MakeADifferenceLA.org ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែម។